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فرماندار رشت خبر داد؛ 

معرفی 20 طرح 
اشتغالزایی رشت به 
بانک ها

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود

3

ابتکار خبر داد:

آماده شدن طرح 
مقابله با  اسیدپاشی

واكنش برانكو به ادعاي شفر:
در اروپا حرف 

ازپرسپولیس است
نه استقلال

3

استقلال و شفر؛ پروژه در حال پیشرفت است

مسیری که »باید« طی می شد
3

در  بند معروف 241 اوین، جمع یاران 
جمع است؛

مرتضوی به زندانی رفت که با 
حکم او خیلی ها به آنجا رفتند

2

در دیدار اعضای شورای اسلامی شهر كرج
با فرمانده انتظامی البرز تاكید شد؛ 

ارتقای امنیت اجتماعی و پاكسازی 
شهر از معتادین متجاهر

4

۷ کاندیدای نهایی شهرداری 
تهران انتخاب شدند

4
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خبر

خبرخبر

خبرنگار هتاک به امام رضا )ع(
دستگیر شد

معاون دادستان عمومی و انقلاب مرکز خراسان رضوی گفت: 
خبرنگار هتاک به ساحت امام رضا)ع( هنگام فرار به خارج از کشور 

دستگیر شد.
به گزارش دنیای هوادار، قاضی حسن حیدری عصر سه شنبه 
اظهار داشت: با اقدامات و رصدهای فرماندهی انتظامی خراسان 
رضوی خبرنگاری که به ساحت مقدس امام رضا)ع( در فضای 
مجازی هتاکی کرده بود امروز چهارم اردیبهشت حین خروج از 

کشور شناسایی و دستگیر شد.
وی بدون توضیح بیشتر گفت: تحقیقات در این زمینه ادامه دارد.

فرمانده انتظامی خراسان رضوی نیز به خبرنگار ایرنا گفت: 
فردی به نام ›م‹ که در فضای مجازی به ائمه اطهار)ع( توهین 
کرده و تحت تعقیب پلیس قرار داشت هنگام فرار از کشور 
و  شناسایی  استان  این  عمومی  امنیت  پلیس  هوشیاری  با 

دستگیرشد.
سـردار قـادر کریمـی نیز بـدون توضیح بیشـتر افزود: بـا صدور 
دسـتورات مراجع قضایی تحقیقات در این خصـوص ادامه دارد.

اقدام این فرد دیروز در قالب توئیتی درباره شهادت امام رضا)ع( 
منجر به جریحه دارشدن افکار عمومی و اعتراض گروهها و اقشار 

مختلف شد.

مدیركل زندان های استان تهران:
»حمید بقایی« تحت مراقبت پزشكی 

است
مدیرکل زندان های استان تهران وضعیت حمید بقایی معاون 

اجرایی دولت دهم را تشریح کرد.
بـه گـزارش دنیـای هـوادار، مصطفـی محبـی در رابطه با 
اخبار منتشـره در فضای مجـازی در خصوص وضعیت بقایی، 
گفـت: محکوم علیـه »حمید بقایـی« تحت مراقبت پزشـکی 
قـرار دارد و در طـی روزهای اخیر تغییری در وضعیت ایشـان 

پدیده نیامده اسـت.
وی افزود: کما فی السابق اجرای حکم محکومیت نامبرده در حال 

اجراست.
بر اساس این گزارش، پس از تایید حکم دادگاه بدوی حمید بقایی 
در دادگاه تجدیدنظر استان تهران و قطعیت آن و همچنین ابلاغ 
حکم صادره، مأمورین پلیس 22 اسفند ماه سال 96 نسبت به 
دستگیری و معرفی محکوم علیه جهت اجرای حکم صادره از 
جمله 15 سال حبس و چهل و سه میلیارد تومان جزای نقدی 

اقدام کرده و وی به زندان معرفی شد. / ایسنا

در  بند معروف 241 اوین، جمع یاران جمع است؛

مرتضوی به زندانی رفت كه با حكم او 
خیلی ها به آنجا رفتند

اسفندیار رحیم مشایی، یار غار احمدی نژاد و از دیگر اعضای حلقه 
اولیه دولت های نهم و دهم است که از قضا با مرتضوی نیز دارای 
آشنایی و همکاری قدیمی است. حمید بقایی رئیس اسبق سازمان 
میراث فرهنگی برای تحمل حکم 15 ساله زندان خود وارد زندان 

اوین شده است و او نیز در بند 2۴1 حضور دارد.
به گزارش دنیای هوادار، روزنامه آرمان نوشت: »در روزی به 
زندان رفت که محمودرضا رحیمی آزاد شد. در مقابل سعید 
نشدند،  زنده  کهریزک  جوان  سه  اما  رفت  زندان  به  مرتضوی 
مطبوعات توقیف شده رفع توقیف نشدند و... در آن ایام کمتر 
فردی تصور می کرد قاضی سابق که نقش مهمی در این اتفاقات 
داشت برای فرار از حکم قاضی فعلی در شمال کشور پنهان شود 
و در نهایت صبح یکشنبه به زندانی برود که بسیاری افراد با حکم 

او به آنجا رفته بودند.

واکنش ضرغامی
به  اشاره  با  دیروز  ملی  رسانه  اسبق  رئیس  ضرغامی  عزت ا... 
دستگیری سعید مرتضوی در صفحه شخصی اینستاگرام نوشت: 
سعید مرتضوی بالاخره راهی زندان شد و نهضت »دیدی گفتیم!« 
هم رسانه ها را پر کرد! دستور رهبری معظم در مورد »کهریزک« 
را در جلسات امنیتی پس از حوادث 88 بارها شنیده بودم. آقای 
مرتضوی نسبت به این رهنمود و دستور غفلت کردند و موجب 
بروز حوادث تاسف بار شدند. نمی دانم که اتهام »معاونت در قتل« 
تا چه  اندازه در مورد ایشان قابل تطبیق است ولی هر چه که 
باید  امنیتی و اطلاعاتی  هست دستگاه قضائی و سازمان های 
مراقب تکرار این گونه غفلت ها! باشند تا اتهام قتل به آنان سنجاق 
نشود! در یادداشت های اخیرم نسبت به احتمال تداوم رفتارهایی 
از این  دست، تذکر داده و مستندات محدودی هم ارائه کرده ام. 
برخی مسئولان قضائی تا وقتی در رأس قدرت هستند نسبت به 
حساسیت فوق العاده اقدامات و روش های معمول خود دچار غفلت 
می شوند. حداقل به خاطر آینده خودشان هم که شده حقوق 
متهمان را حداکثری اعمال کنند! انتخاب کلمه »غفلت« هم 

اجمالا خوش بینانه و بهداشتی است. اینطوری بهتر است!

جمع یاران جمع است
بند 2۴1 اوین متعلق به حفاظت اطلاعات قوه قضائیه است که 
سعید مرتضوی شب یکشنبه را در آنجا سپری کرد. اما این بند 
علاوه بر سعید مرتضوی میزبان کدام یک از زندانیان معروف دیگر 
است؟ بابک زنجانی متهم نفتی معروف که شاکی وی وزارت 
نفت است، مدت هاست که در این بند بسر می برد. حکم اعدام 
زنجانی صادر شده است و او در صورت عدم پرداخت بدهی 12 
هزار میلیارد تومانی اش باید منتظر اجرای حکم باشد. نکته جالب 
توجه آن است که بخشی از اتهامات بابک زنجانی و بدهی هایش 
مربوط به تامین اجتماعی در زمان ریاست سعید مرتضوی است. 
اسفندیار رحیم مشایی، یار غار احمدی نژاد و از دیگر اعضای حلقه 
اولیه دولت های نهم و دهم است که از قضا با مرتضوی نیز دارای 
آشنایی و همکاری قدیمی است. حمید بقایی رئیس اسبق سازمان 
میراث فرهنگی برای تحمل حکم 15 ساله زندان خود وارد زندان 

اوین شده است و او نیز در بند 2۴1 حضور دارد.«

معصومه ابتکار در نشست فراکسیون زنان 
رییس  معاون  و  اسلامی  شورای  مجلس 
برای  خانواده  و  زنان  امور  در  جمهوری 
همکاری در برنامه های سال 9۷، اظهار کرد: 
امیدواریم امسال در ادامه همکاری های سال 
96 مباحث خوب و مفیدی را میان دولت 
و مجلس داشته باشیم. منظور از این جلسه 
همفکری برای تعیین مسیر حرکت در سال 
9۷ است تا در فعالیت ها هم افزایی داشته 

باشیم و به نتیجه برسانیم.
ریاست  معاون  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
ابراز  نشست  این  در  کشورمان  جمهوری 
امیدواری کرد که در سال 9۷ لایحه تامین 
امنیت زنان در برابر خشونت به نتیجه برسد 
و برای تکمیل آن باید مهارت های زندگی 
مختلف  سطوح  در  حقوقی  آموزش های  و 

آموزش داده شود.
معاون رئیس جمهوری در بخش دیگری از 
سخنان خود به امضای تفاهم نامه ای میان 
معاونت زنان و وزارت آموزش و پرورش در 
راستای مهارتهای زندگی اشاره کرد و افزود: 
در تفاهم نامه ای که با آموزش و پرورش به 

امضاء رسیده، آموزش ها مد نظر قرار گرفته 
و علاوه بر آن به تقویت ورزش و نشاط نیز 

تاکید داشته ایم.
آموزش  وزارت  اقدام  از  حمایت  در  ابتکار 
نتیجه  آزمون هایی که  پرورش در حذف  و 
کیف های  حمل  و  اضطراب  استرس،  آن 
گفت:  است  آموزان  دانش  برای  سنگین 
تجربه خانواده ها از این آزمون ها اغلب آثار 
بر دانش آموزان و  منفی روحی و جسمی 

خانواده های آنان بوده است.
معاون رئیس جمهوری در امور زنان و خانواده 
در  بهزیستی  اقدامات سازمان  از  همچنین 
اورژانس های اجتمای و  تقویت و گسترش 
12۳ تقدیر کرد و از نمایندگان مجلس نیز 

خواهان حمایت از این اورژانس شد.
برای  خرد  اعتبارات  های  صندوق  وی 
استقرار  برای  دولت  که  را  روستایی  زنان 
و استحکام آنها تلاش کرده است را یکی 
اشتغال  زمینه  در  اقدامات  موفق ترین  از 

روستایی دانست.
ابتکار از مهمترین برنامه های این معاونت را 
تشویق و حمایت از فعالیت زنان در عرصه 

ICT, IT به عنوان ابزار توانمند سازی آنان 
دانست و افزود: قرار است با همکاری وزارت 
ارتباطات و کارگروه کارآفرینی معاونت این 

مسائل پیگیری شوند.
باستانی  سوسن  نشست،  این  ادامه  در 
معاون بررسی های راهبردی معاونت ریاست 
جمهوری در امور زنان و خانواده اولین گزارش 
به ریاست  جلسه ستاد ملی زن و خانواده 

دکتر روحانی را ارائه کرد.
وی با اشاره به سند توسعه اشتغال نیز گفت: 
اشتغال  بحث  در  کرده  تلاش  معاونت  این 
به گونه ای عمل کند تا دسترسی بهتر به 
مواردی مانند استفاده از وام های اشتغال و 

تسهیلات بانکی برای زنان فراهم شود.
باستانی تاکید کرد: اصلاح الگوی مصرف و 
سبک زندگی خانواده با تأکید بر نقش حوزه 
پیگیری  معاونت  این  از طرف  علمیه  های 

می شود.
اطهره نژادی معاون برنامه ریزی و هماهنگی 
و  زنان  امور  در  جمهوری  ریاست  معاونت 
خانواده نیز در گزارشی به ارائه آخرین آمارها 
از وضعیت زنان در ایران که اخیرا به روز شده 

است اشاره کرد و گفت: دو سی دی تقدیم 
نمایندگان و اعضای فراکسیون زنان و خانواده 
می شود که برای دسترسی به آخرین آمارها 
از وضعیت زنان در هر استان مفید و کاربردی 

خواهد بود.
کالای  از  به ضرورت حمایت  ادامه  در  وی 
و  زنان  معاونت  گفت:  و  کرد  اشاره  ایرانی 
اجرایی درخواست  از دستگاه های  خانواده 
کند تا بخشی از بودجه را برای حمایت از 
مشاغل خانگی زنان سرپرست خانوار و زنان 

کارافرین اختصاص دهند.
علیه  از خشونت  آمارهایی که  افزود:  مافی 
زنان ارائه می شود بیانگر آن است که باید به 
صورت جدی تری لایحه منع خشونت علیه 
زنان برای ارسال به مجلس پیگیری شود و ما 

در انتظار ارسال لایحه هستیم.
و  چالش ها  همین  دلیل  به  گفت:  وی 
نمی  فعلا  را  اسیدپاشی  بحث  اینکه 
توان منوط به نتیجه رسیدن لایحه منع 
با  مقابله  طرح  کرد،  زنان  علیه  خشونت 
زمینه  این  در  و  شده  آماده  اسیدپاشی 

اقدام خواهیم کرد.

به گزارش دنیای هوادار، نخستین گزارش کمیته 
ویژه تعیین شده از سوی وزیر اقتصاد، از رشد 
۳۷۰ درصدی فروش شرکت ها و اموال مازاد 
بانک های دولتی و خصوصی کشور در سه ماهه 
پایانی سال 1۳96 نسبت به میانگین دوسال 

گذشته حکایت دارد. کمیته ویژه تعیین تکلیف 
اموال و دارایی های مازاد بانک ها که با دستور 
تشکیل شده  اقتصاد  وزیر  کرباسیان،  مسعود 
است، طی گزارشی به میزان فروش بنگاه ها و 
اموال مازاد بانک های دولتی و غیر دولتی در سه 

ماهه منتهی به 28 اسفند ماه 1۳96 را با رشدی 
۳۷۰ درصدی، معادل سه هزار و ۳66 میلیارد و 
9۰۰ میلیون تومان اعلام کرد در حالی که این 
رقم در طول ۳۳ ماه قبل از آن، در مجموع بالغ 

بر حدود 1۰ هزار میلیارد تومان بوده است.

فروش بیش از سه هزار میلیارد تومان اموال مازاد بانک ها در سه ماهه پایانی سال  96

به گزارش دنیای هوادار، علی دیواندری در نشست 
خبری با اشاره به برگزاری ششمین همایش تجاری 
و بانکی ایران و اروپا که هشتم و نهم اردیبهشت ماه 
در تهران برگزار می شود اظهار کرد: در این همایش 
حضور  پنل ها  در  اروپایی  شرکت های  مدیران 
خواهند یافت و روابط بانکی و پولی ایران 2 سال 

پس از برجام مورد بحث و بررسی قرار می گیرد.
وی با بیان اینکه اتحادیه اروپا یکی از شرکای مهم 
تجاری ایران است اظهار کرد: در این همایش چشم 
انداز اقتصادی همکاری ایران و اروپا مورد بحث و 
بررسی قرار می گیرد و یکی از موضوعات مهم مورد 
بررسی در این همایش نیز معوقه های بانکی است 
تا بتوان با استفاده از راهکارهای کشورهای اروپایی 
تدابیر مناسبی برای پیشگیری و حل موضوع معوقه 

های بانکی به دست آورد.
وی با بیان اینکه IFRS استاندارد گزارشگری مالی 

جهانی است گفت: این استاندارد قابلیتی را ایجاد 
می کند که صورت های مالی در سطح استاندارد 
های بین المللی قرار گیرد و سیستم بانکی باید 
بتواند خود را با آن هماهنگ کند. این استاندارد در 
جهان تجربه شده و به عنوان یک تجربه موفق می 

تواند در اختیار بازار پولی و مالی کشور قرار گیرد.
وی افزود: بانک مرکزی و پژوهشکده پولی و بانکی 
زحمات زیادی کشیده اند و الگویی را ایجاد کردند که 
 IFRS باشد اما تا اجرای کامل IFRS تقریبا شبیه
راه زیادی داریم. دیواندری تاکید کرد: برای اجرای 
IFRS سازمان حسابرسی باید صورت ها را ابلاغ کند 
و نظام بانکی نیز خود را تطبیق دهد و این دوره گذار 
را طی کنند. این همایش می تواند کمک زیادی کند 
چرا که شرکت های اروپایی دعوت شده به همایش 
چالش های  و  دارند  زمینه  این  در  زیادی  تجربه 

پیاده سازی IFRS را پشت سر گذاشته اند.

رییس پژوهشکده پولی و بانکی خاطرنشان کرد:  
IFRS کمک زیادی به شفافیت بانک ها می کند 
با  ارتباط  از نظر بین المللی نیز کمک می کند  و 
بانک های دنیا آسان تر برقرار شود و بستر خوبی را 

برای مراودات پولی و بانکی ایجاد می کند.
وی در پاسخ به پرسشی درباره پیامدهای تغییر ارز 
گزارشگری تصریح کرد: ارز گزارشگری سال ها مورد 
بحث بوده و معاملات به دلار محدود شده و مبادلات 

با ارزهای دیگر مانند یورو راحت تر انجام می شود.
در  جایگاهی  گذشته  در  دلار  افزود:  دیواندری 
مبادلات ارزی داشته که به تدریج در اثر تحریم ها 
جایگاه خود را از دست داده و در مبادلات فعالان 

اقتصادی و بانک مرکزی بسیار محدود شده است.
خاطرنشان  بانکی  و  پولی  پژوهشکده  رییس 
کرد: مدل خوبی را طراحی کرده ایم تا ارز یورو 
به مبنای گزارشگری تبدیل شود، این مسئله اثر 

خوبی بر اقتصاد ایران خواهد گذاشت و موجب 
می شود خرده  ارزهایی که طی این چند سال کار 

با آنها زیاد شده به یورو تبدیل شود.
دیواندری عنوان کرد: ارز گزارشگری سالها مورد 
بحث بوده است و مبنای تعیین نرخ ها دلار پایه 

با دلار و  است و در شرایط محدودیت معاملات 
سهم یورو در مبادلات ارزی کشور به تدریج به یورو 
انجام می شود. این تغییر تاثیر مناسبی روی تبدیل 
ارزهای کشور به یورو دارد که در همایش پیش رو 

این مباحث نیز مورد بررسی قرار می گیرد.

نام  ثبت  به  اشاره  با  رشت  شهرستان  فرماندار 
متقاضیان طرح های اشتغالزایی در سامانه کارا بیان 
کرد: تاکنون 2۰ طرح اشتغالزایی شهرستان رشت 
مصوب در کمیته فنی، برای دریافت تسهیلات به 

بانک معرفی شده است.
احمدی  محمد  سید  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
عصر سه شنبه در جلسه کارگروه اشتغال و سرمایه 
گذاری شهرستان رشت در فرمانداری افزود: این 
طرح ها شامل 12 طرح اشتغال روستایی و هشت 
طرح فراگیر با 1۰ میلیاد و 892 میلیون تومان برای 

دریافت تسهیلات به بانک معرفی شده است.
طرح   ۷6 تاکنون  همچنین  داشت:  اظهار  وی 
متقاضیان شهرستان رشت، در ارتباط با اشتغال 
و 9۳5  میلیارد  با 55  روستایی  پایدار  و  فراگیر 

میلیون تومان مصوب شده است.
های  طرح  های  ظرفیت  اینکه  بیان  با  وی 
کرد:  تصریح  ایم،  داده  افزایش  را  اشتغالزایی 
دام  پرورش  جمله  از  هایی  طرح  متقاضیان 
غیرصنعتی در سامانه کارا ثبت نام انجام دادند 
که هیچ پاسخی دریافت نمی کردند و با بیان این 
موارد در کارگروه اشتغال و سرمایه گذاری روز 
گذشته استان گیلان به ریاست استاندار، قرار شد 
که از ظرفیت وام های اشتغال خانگی برای طرح 

هایی این چنینی استفاده شود.
فرماندار رشت بیان داشت: در این راستا، طرح هایی 
در رابطه با نوغانداری، پرورش دام سنگین، سبک و 
نیمه صنعتی، احداث بازارچه های محلی در ورودی 
صنایع  زمینه  در  هایی  طرح  روستاها،  و  شهرها 

دستی و فرش هم پذیرفته می شود.
وی با تاکید بر ضرورت تسریع در بررسی پرونده 
های متقاضیان طرح های اشتغالزایی خاطرنشان 
کرد: پرونده در کمیته فنی شهرستان تایید شد و 

خود به خود در کمیته فنی استان تایید می شود.
وی با تاکید بر لزوم همکاری با متقاضیان طرح های 
اشتغالزایی و اینکه این افرد نباید هیچ هزینه اضافی 
متحمل شوند، اظهار کرد: تسهیلات اشتغالزایی 
علیرغم همه محدودیت ها، از سوی دولت برای رفاه 
مردم گذاشته شده تا در چرخه اقتصاد ورود کنند.

فرماندار رشت با بیان اینکه نه تنها ارزیابی استان ها 
بلکه ارزیابی کشور در موضوع اشتغال است، اضافه 
رشت  بخشداران  و  ها  اداره  مسئولان  همه  کرد: 
روزانه رصد داشته  اشتغالزایی  بایستی در بخش 

و تغییرات اطلاعات و آمار در زمینه اشتغال نیز 
بایستی مشخص باشد. 

گذاری  سرمایه  و  اشتغال  کارگروه  جلسه  در 
شهرستان رشت هریک از مسئولان اداره ها به بیان 

اقدمات انجام شده در این باره پرداختند.
شهرستان رشت با شش بخش ، 29۳ روستا و 18 
دهستان، دارای 9۳۰ هزار نفر جمعیت است که 
6۰درصد آنها شهری و ۴۰ درصد روستایی هستند.

دیواندری مطرح کرد؛

تغییر ارز گزارشگری از دلار به یورو

فرماندار رشت خبر داد؛ 

معرفی 20 طرح اشتغالزایی رشت به بانک ها

خبر

همزمان با جذب 155 درصد تسهیلات بانكی وایجاد 
شغل برای 54 نفر زندانی آزاد شده: 

اداره كل زندان های البرز رتبه نخست 
جذب تسهیلات را كسب كرد

رییس مرکز مراقبت پس از خروج اداره کل زندان های البرز بابیان 
اینکه سهمیه این اداره اعطای تسهیلات بانکی برای 18 نفر زندانی 
آزاد شده است، گفت: با جذب 155 درصد تسهیلات بانکی وایجاد 

شغل برای 5۴ نفر زندانی آزاد شده، رتبه نخست کسب شد.
به گزارش دنیای هوادار، حمید رضا عزیزیان روز سه شنبه افزود: 
یکی ازاهداف سازمان زندان ها توانمندسازی خانواده هایی است 
که سرپرست آنها محکومیت خود را در زندان ها سپری می کند.

عزیزیان با اشاره به قراردادی که سازمان زندان ها با سازمان فنی و 
حرفه ای کشور دارد، افزود: در مدت محکومیت زندانیان تخصص 

و مهارت های لازم را در زندان ها کسب می کنند.
وی اضافه کرد: افرادی که فاقد مهارت هستند با دریافت گواهینامه 
فنی و حرفه ای معتبر پس از آزادی از زندان در بازار کسب و کار 

فرصتی برای خود ایجاد می کنند.
رییس مرکز مراقبت پس از خروج اداره کل زندان های استان 
البرز با اشاره به اینکه خانواده های زندانیانی که دارای محکومیت 
درازمدت هستند و بی بضاعت بودن آنها تشخیص داده شده 
تحت  ها  خانواده  این  کرد:  خاطرنشان  اند،  شده  شناسایی 
سرپرستی و حمایت کمیته امداد و بهزیستی قرار می گیرند و 
مشمول مقررات و قوانین تسهیلات بانکی و اشتغال از این دو 

نهاد می شوند.
وی همچنین گفت: اصل فعالیت ما در این حوزه بازتوانی زندانیانی 
است که با آموزش مهارت ها پس ازخروج از زندان مشغول به فعالیت 
شوند و بخشی دیگر نیز ایجاد فرصت های شغلی از طریق اعطای 

تسهیلات بانکی پس از خروج به خانواده های این زندانیان است.
اعطای  البرز  استان  در  ما  سهمیه  اینکه  به  اشاره  با  عزیزیان 
تسهیلات برای 18 نفر زندانی آزاد شده است، گفت: اداره کل 
زندان های استان البرز با 155 درصد جذب تسهیلات بانکی با 
مبلغ یک میلیارد و 1۳6میلیون در بین اداره کل زندان های کشور 
رتبه اول را کسب کرده است و 5۴ شغل برای زندانیان آزاد شده 

ایجاد کرده است.
وی در ادامه گفت: ظرفیت و درخواست مددجویان آزاد شده 
برای جذب تسهیلات بانکی وجود دارد ولی با محدودیت منابع 
مواجه هستیم که مجبوریم بر اساس قوانین موجود از سهمیه 

سایر دستگاه ها استفاده کنیم.
عزیزیان با اعلام اینکه کمیته امداد بخشی از تسهیلات خود را 
در سال گذشته به زنانی اختصاص داد که سرپرست خانواده آنها 
دوران زندانی دراز مدت دارند، گفت: با معرفی این خانواده ها 
و جذب اعتبار برای خانواده زندانیان وضعیت اقتصادی آنها را 
مدیریت می کنیم و با همت و آموزش به زندانیان این فرصت 
ایجاد می شود تا بعد از آزادی بازگشت مجدد به زندان را نداشته 

باشند. / ایرنا

ابتكار خبر داد:

آماده شدن طرح 
مقابله با  اسیدپاشی

تسهیلات  سود  اعتبار  و  پول  شورای 
صندوق پس انداز مسکن یکم را از 9.5 به 

هشت درصد کاهش دارد.
پول  شورای  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
و اعتبار در یک هزار و دویست و چهل و 
هفتمین جلسه خود و در ادامه تصمیم های 
این شورا برای تحرک بخشی به بازار مسکن 
و حمایت از خانه اولی ها و نیز نوسازی و 
بازسازی بافت های فرسوده روستایی، دو 

تصمیم را به تصویب اعضای شورا رساند.

بنابر اعلام بانک مرکزی ، در راستای اجرای 
تصویب نامه شماره 1692۷6. ت5۳115هـ 
مورخ 28 اسفند ماه 1۳96 هیئت وزیران، 
شورای پول و اعتبار با افزایش سقف فردی 
بهسازی  و  نوسازی  یارانه ای  تسهیلات 
مسکن روستایی، با نرخ 5 درصد، تا مبلغ 
25۰.۰۰۰.۰۰ ریال )بیست و پنج میلیون 
زنجیره ای  وثیقه سفته  اخذ  با  و  تومان( 
موافقت کرد. براین اساس تسهیلات مورد 
بنیاد  توسط  متقاضیان  معرفی  با  اشاره، 

مسکن انقلاب اسلامی به بانک های عامل 
در سال جاری قابل اعطاست.

همچنین این شورا در دیگر مصوبه خود، با 
کاهش نرخ سود تسهیلات صندوق پس انداز 
درچارچوب  مسکن  بانک  یکم  مسکن  
برنامه ملی بازآفرینی شهری برای استفاده 
بافت های  در  اولی   خانه  سپرده گذاران 
فرسوده و نامناسب شهری از 8 به 6 درصد و 
برای سایر مناطق شهری از 9.5 به 8 درصد 

موافقت کرد.

بنابر اعلام بانک مركزی؛
سود وام صندوق پس انداز مسكن كاهش یافت

مرکز  رئیس  داداش پور«  »علی اصغر 
نوغانداری کشور گفت: توزیع تخم نوغان 
از امروز به مدت نامحدود در 1۰ پایگاه این 
مرکز در لنگرود، شلمان، لاهیجان، آستانه 
صومعه سرا   بندرانزلی،  رشت،  اشرفیه، 
کسماء و طاهرگوراب، فومن و شفت آغاز 

شد.
بیان  با  وی  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
این که پارسال 1۳ هزار جعبه تخم نوغان 
پیش بینی  افزود:  شد،  توزیع  گیلان  در 

تخم  جعبه  هزار   25 امسال  می شود، 
نوغان بین 8۰۰۰ نوغاندار گیلانی توزیع 

شود.
داداش پور ادامه داد: بهای هر جعبه تخم 
پانزدهمین سال متوالی ۷5  برای  نوغان 

هزار ریال و بدون تغییر است.
گفت:  کشور  نوغانداری  مرکز  رئیس 
 ۳۷ نوغان  تخم  جعبه  هر  بیمه  بهای 
آن  درصد   5۰ که  است  ریال  هزار 
دولت  دیگر  درصد   5۰ و  نوغاندار  را  

پرداخت می کند.
بیش از 18 هزار خانوار نوغاندار در کشور به 
پرورش پیله تر ابریشم مشغولند که 8۰۰۰ 

خانوار گیلانی هستند.
که  دارد  توتستان  هکتار  هزار  ایران 1۴ 

6۰۰۰ هکتار آن در گیلان است.
و  بی رویه  ورود  می دهد  نشان  بررسی ها 
قاچاق پیله تر و نخ ابریشم، هزینه زیاد 
تولید و رغبت کم کشاورزان از مهم ترین 

مشکلات نوغانداری در ایران است.

رئیس مركز نوغانداری خبر داد؛
 آغاز توزیع تخم نوغان در گیلان
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ارائه مشاوره در خصوص راهکارهای سازمانی شبکه
تامین تجهیزات مختلف شبکه 

طراحی شبکه و دیتاسنتر مطابق با استانداردهای بین المللی
wireless ارائه خدمات اینترنت پر سرعت به صورت ارائه خدمات پهنای باند

و خدمات تکمیلی آن

اینترنت فقط

شماره تماس:    ۷44۹۶ ۰2۱    -    3۵۶۹ ۰2۶

ورزش
به گزارش دنیای هوادار، دو تیم ملوان 
بندرانزلی و شهرداری ماهشهر به مصاف 
یکدیگر رفتند. حوالی دقیقه 6۰ اعلام 
میدان  داور  توسط  پنالتی  ضربه  یک 
به سود تیم میزبان شهرداری ماهشهر 

بازیکنان  شدید  اعتراض  تا  شد  باعث 
شود.  بلند  هوا  به  ملوانان  کادرفنی  و 
نادر دست نشان معتقد بود این پنالتی 
ابدا صحیح نیست. نکته عجیب درباره 
جنجال های این دقایق بازی حمله ور 

بود.  یکدیگر  به سوی  مربی  دو  شدن 
اعلام  از  پس  مرزبان  و  نشان  دست 
یکدیگر  سوی  به  داور  توسط  پنالتی 
حمله ور شدند و در نهایت داور میدان 

هر دوی آنها را از میدان اخراج کرد.

کتک کاری شدید دو سرمربی مشهور بعد ازپنالتی جنجالی

واکنش برانكو به ادعاي شفر:
در اروپا حرف ازپرسپولیس است

نه استقلال
برانکو در خصوص برنامه هایش برای فصل آینده گفت:» ما 
هیچ ترس و نگرانی از فصل آینده نداریم. ما فصل آینده از 
امسال هم قوی تر خواهیم شد. بازیکنان ما هم باید به سطحی 
که انتظار داریم، برسند. ضمن اینکه نورالهی و امید عالیشاه 
هم به جمع ما برگشتند و از بشار رسن هم انتظار داریم به 
سطح خود برسد. در کُل ما از هیچ کس و هیچ چیز ترسی 

نداریم.«
به گزارش دنیای هوادار، سرمربی پرسپولیس که بابت اتفاقات 
خصوص  در  است  شاکی  شدت  به  آهن  ذوب  مقابل  جدال 
اینکه این اشتباهات داوری علیه تیمش را ناشی از چه می داند 
اشتباه می کنند  بپرسید. همه  از کمیته داوران  را  گفت:»این 
از  اشتباه بخشی  و خودم مخالف ویدئو چک هستم چرا که 
ورزش است. عجیب است که این اشتباهات بیش از همه علیه 

پرسپولیس می شود.«
سرمربی سرخپوشان در واکنش به انتقاداتی که از او علیرغم 
دستیابی دوباره به قهرمانی لیگ و صعود به مرحله بعدی لیگ 
قهرمانان صورت گرفته گفت:»بله مغرضانه است. همیشه افراد 
ناراحت و ناراضی هستند. ما راهمان را می شناسیم و خودمان را 
درگیر این مسائل نمی کنیم. بابت سوال شما تشکر می کنم اما این 

مسائل همیشه هست.«
به  مجبور  دیگر  بار  نیز  مسلمان  محسن  خصوص  در  برانکو 
پاسخگویی شد و اینبار در واکنش به اینکه آیا این بازیکن با او 
برای جدایی از تیم صحبت کرده گفت:»نمی دانم موضوع چیست. 
مسلمان بازیکن پرسپولیس است مثل همه بازیکنانی که در تیم 
هستند. افرادی بازی می کنند که من تشخیص بدهم بهتر از بقیه 
هستند و می توانند بهترین نتیجه را کسب کنند. نمی دانم مشکل 
کجاست. اگر کسی می خواهد مشکل بسازد من نمی دانم. مشکلی 
با بازیکنان ندارم. بخش کاری که به من مربوط می شود طوری 
است که من می گویم. بخش دیگری که مربوط به دیگران است 
شرایط طوری خواهد بود که آنها می گویند. من نمی دانم دیگر 

مشکل چیست؟«
برانکو در پایان در پاسخ به سوال خبرنگاری که با استناد به 
قهرمانی  علیرغم  بود  شده  مدعی  شفر  وینفرد  صحبت های 
پرسپولیس در رسانه های اروپایی از استقلال و موفقیت هایش 
صحبت می شود گفت:»طبیعتا ما در ایران بازی می کنیم و 
موفقیت در اینجا خیلی مهم است، من متوجه صحبت های 
شفر نشده ام و نمی دانم منظور او کجای اروپا است اما وقتی 
ما به کرواسی می رویم همه از موفقیت پرسپولیس صحبت 

می کنند.«

خبر

مایكل اولیور، قاضی فینال جام حذفی انگلستان
با تایید اتحادیه فوتبال انگلیس، مایکل اولیور قضاوت دیدار فینال جام حذفی فصل 

18-2۰1۷ انگلستان میان چلسی و منچستریونایتد را بر عهده خواهد داشت. گفتنی 
است نیل سواربریک هم برای اولین بار در تاریخ فینال جام حذفی، به عنوان کمک داور 

ویدیویی این بازی منصوب شده است.

هنری میشل، بازیكن و سرمربی مشهور فوتبال فرانسه درگذشت
هنری میشل در سن ۷۰ سالگی از دنیا رفته است؛ در دوران فوتبال خود به جز 

2 فصل حضور در اوسر، 16 سال در نانت بازی کرد. او سه بار در نانت قهرمان لیگ 
فرانسه شد و یک بار مدال طلای جام حذفی را به گردن آویخت. او 58 بازی ملی در 

فرانسه ثبت کرد.

فدراسیون فوتبال ایتالیا به کارلو آنچلوتی پیشنهاد داده است
به گزارش اسکای اسپورتس، آتزوری پس از ناکامی از راهیابی به جام جهانی 

2۰18، ونتورا را اخراج کرد و حالا بدون مربی است. آنچلوتی که از زمان اخراجش 
از بایرن مونیخ بدون تیم است و به استراحت مشغول است، شب گذشته رسما با 

پیشنهاد همکاری به عنوان سرمربی تیم ملی ایتالیا رو به رو شد.

هرناندز هرناندز، ال کلاسیكو را سوت خواهد زد
ال کلاسیکوی برگشت لالیگا در هفته سی و ششم در نیوکمپ برگزار خواهد شد. 

دیداری که قرار است روز 6 می از ساعت 2۳:15 آغاز شود را هرناندز هرناندز سوت 
خواهد زد. هرناندز همان داوری بود که دیدار برگشت فصل گذشته دو تیم را در 

برنابئو سوت زد.

بعضی ها داغشو دوست دارن 
Some Like It  Hot

دیگه چه خبر؟

هونس: اشتباهات داوری فصل پیش 
در بازی با رئال مادرید شرم آور بودند

دو تیم بایرن مونیخ و رئال مادرید از سری بازی های مرحله 
نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا به مصاف هم خواهند رفت. 
را  فوتبال  به  مندان  علاقه  شاید همه  که  دیداری کلاسیک 
مثل همیشه به وجد آورد. اما در آستانه این دیدار حساس 
اولی هونس، رئیس باشگاه بایرن مونیخ درباره تقابل تیمش با 

کهکشانی ها صحبت کرده است.
او گفت:»فکر می کنم از سال گذشته بهتر هستیم و در فرم خوبی 
قرار داریم. به هر حال حالا ما هاینکس را داریم. البته نویر غایب 
است اما جانشین او یعنی اولرایش در فرم بسیار عالی ای قرار دارد.«

هونس درباره اشتباهات داوری سال قبل نیز گفت:»او فقط 
یک بار اشتباه تاثیر گذاری را انجام نداد بلکه سه-چهار بار 

اشتباه کرد. در واقع این اتفاق شرم آور بود.«

دخیا: بهترین فصل دوران حضورم در 
منچستریونایتد را تجربه می کنم

برای  منچستریونایتد،  اسپانیایی  بان  دروازه  دخیا،  داوید 
پنجمین سال پیاپی شاهد حضور خود در تیم منتخب لیگ 

برتر از دید PFA جا گرفته است.
او در مصاحبه خود در پاسخ به این سوال که آیا فصل جاری، 
بهترین فصل دوران حضورش در یونایتد بوده است یا نه، گفت:»بله، 
از عملکرد خود تا حد زیادی راضی هستم. در طول فصل احساس 
خوبی داشتم. امیدوارم این روند در چند بازی باقی مانده و همچنین 

رقابت های جام جهانی نیز ادامه داشته باشد.«
دخیا همچنین در خصوص عملکرد منچستر یونایتد و مورینیو 
در این فصل گفت:»ما سرمربی بزرگی داریم. او تمام جام های 
ممکن در فوتبال را کسب کرده است و سعی دارد تا به خوبی 

ذهنیت برنده بودن را به بازیکنان منتقل کند.«

زیدان: احترام زیادی برای هاینكس 
قائلم

در حالی که  امشب از ساعت 2۳:15، رئال مادرید قرار است در دور 
رفت مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا به مصاف بایرن مونیخ 
برود، زین الدین زیدان سرمربی تیم رئال مادرید،گفت:»ما هنوز در 
لیگ قهرمانان و مثل سال گذشته در مرحله نیمه نهایی هستیم اما 

این هیچ چیزی نیست.«
زیدان همچنین از تمجید هاینکس از او به وجد آمد و گفت:» 
خب، او به طور واضح کارها را خیلی خوب انجام داده است. 
احترام زیادی برای یوپ هاینکس قائلم. او کارهای بزرگی در 
رئال مادرید و بایرن مونیخ انجام داده و قابل تمجید است. در 
مورد او فقط می توانم چیزهای خوب بگویم اما فردا یک بازی 
داریم و باید به آن فکر کنیم. یک بازی بزرگ، مقابل یک تیم 

بزرگ.«

آبی پوشان پایتخت 
که در نیم فصل اول 
یکی از ضعیف ترین 
خطوط حمله لیگ را 
داشتند، در نیم فصل 
دوم و با حضور شفر 
فنی،  کادر  رأس  در 
خون تازه ای در رگ 
های تیم محبوب پایتخت ایجاد شد که ثمره 
آن عنوان برترین خط حمله نیم فصل دوم، 
صعود از قعر جدول به رتبه سوم، صعود به 
فینال جام حذفی و شاید از همه مهم تر بازی 
فصل  نیم  تحول  شاید  تماشاگرپسند.  های 
استقلال مسیری بود که »باید« طی می شد.

شاگردان شفر در نیم فصل دوم موفق به زدن 
۳2 گل شدند و به طور میانگین در هر بازی 
آمار 2.1 گل به ثمر رساندند. این عدد برای 
فوتبال ایران و لیگ برتر، آماری مطلوب است. 
به عنوان مثال در لیگ شانزدهم، پرسپولیس 
که عنوان قهرمانی و بهترین خط حمله را 
به دست آورد، به طور میانگین در هر بازی 
1.5 گل به ثمر رساند و در لیگ پانزدهم نیز 
میانگینِ گلِ زده بهترین خط حمله لیگ، 

عددِ 1.6 بوده است.

شاگردان  شود  می  مشخص  تفاسیر  این  با 
شفر در نیم فصل دوم به لحاظ گلزنی آماری 
درخشان در مقایسه با لیگ برتر ایران داشته اند. 
هر چند که سخن از قیاسی مع الفارق می کنیم 
اما در مقایسه با لیگ های معتبر جهان کماکان 
فاصله وجود دارد. به عنوان مثال در این فصل 
منچسترسیتی میانگین 2.8 گل در هر بازی را 
داشته و بایرن مونیخ نیز میانگینِ 2.۷ را ثبت 
کرده است. میانگین گل زده در هر بازی بارسلونا 
و یوونتوس نیز به ترتیب 2.5 و 2.۳ بوده است.

با توجه به اینکه استقلال در نیم فصل نخست 
در این آیتم ضعف عمده ای داشت و میانگین 
گل زده این تیم در هر بازی رقمِ ضعیفِ ۰.۷ 
بود، ارزش کار شاگردان شفر در نیم فصل 
دوم دو چندان می شود و به طور کل آبی 
پوشان در لیگ هفدهم میانگین 1.۴ گل در 

هر بازی را به ثبت رساندند.
استقلال تهران با درخششی که داشته، امید 
را در دل هواداران اش برای فصل بعدی زنده 
کرده است. بی شک پروژه استقلال و شفر از 
بدو تا به امروز با پیشرفت چشمگیری رو به 
رو بوده است؛ البته حال که آن ها مورد توجه 
قرار گرفته اند با مشکلاتی نیز روبرو شده اند.

رفتند،  او  اولین کسی که خارجی ها سراغ 

وینفرد شفر بود. سرمربی استقلال که در پایان 
فصل قراردادش تمام می شود، از طریق مترجم 
سابق خود مذاکراتی با چند باشگاه داشت و 
حتی قبل از بازی با العین در امارات، همه شاهد 
این بود که دو فرد عرب زبان به هتل استقلال 
رفتند و با این مربی جلسه داشتند. البته شفر به 
نزدیکانش گفته آنها دوستانش در باشگاه العین 
بودند ولی استقلالی ها شک دارند که مبادا آنها 
واسطه هایی باشند برای انتقال مربی آلمانی به 

تیم دیگری.
استقلالی ها بابت قرارداد وینفرد شفر نگرانی 
هیچ  بدون  اند  گفته  هواداران  به  و  ندارند 
مشکلی او را حفظ می کنند. در همین حال 
چند دلال خارجی هم با مامه تیام ستاره خط 
حمله استقلال تماس گرفته اند و او را هوایی 

کرده اند.
این بازیکن تا قبل از حضور در استقلال 
مشتری خاصی نداشت ولی با درخششی 
در  حالا  داشته،  ها  آبی  ترکیب  در  که 
تیررس چند دلال خارجی است و خواهان 
دیگر  های  لیگ  به  بازیکن  این  بردن 
هستند. این تماس ها قطعا می تواند برای 
آبی ها مشکل ساز شود. وینفرد شفر اگر 
بماند قطعا تیام را می خواهد. آبی ها هم 

تا پایان فصل آینده با این بازیکن قرارداد 
دارند و طبیعتا اگر باشگاهی او را بخواهد، 
اش  رضایتنامه  برای  سنگینی  رقم  باید 
پرداخت کند. تیام برای یک فصل و نیم 
قراردادی به ارزش یک میلیون و 15۰ هزار 
باشگاه  این  برای  و  است  کرده  امضا  دلار 

گران آب خورده است.
طبیعتا آبی ها در صورت فروش او هم پول 
خوبی به جیب خواهند زد مگر اینکه از آن 
تیام  قرارداد  در  غریب  و  عجیب  بندهای 
گنجانده باشند. هر چقدر رسانه ها از این 
بازیکن تعریف می کنند برعکس از خرید 
بویان انتقاد می کنند. گویا مدیر برنامه های او 
و تیام یک نفر بوده و شایعه شده استقلالی ها 
تنها در صورتی می توانستند تیام را به خدمت 

بگیرند که بویان هم جذب تیم شود!
فاصله فرشید باقری با جدایی از استقلال 
در تابستان، تنها یک قدم بود. حتی شنیده 
می شد برانکو ایوانکوویچ هنوز به جذب این 
به  را  او  است  حاضر  و  دارد  علاقه  بازیکن 
پرسپولیس ببرد. فرشید هم به تدریج نشان 
داد که چرا مرد کروات نیمکت پرسپولیس، 
قابلیت های فنی اش را پسندیده است. باقری 
ماندگار  استقلال  در  منصوریان  تصمیم  با 
شد اما آن چه روند این بازیکن در باشگاه را 
تغییر داد، ورود وینفرد شفر و انقلاب فنی در 
استقلال بود. حضور روزبه چشمی در قلب 
خط دفاع، این فرصت را برای  فرشید مهیا 
کرد تا در کنار امید ابراهیمی در خط میانی 
در  او  نیمکت نشینی  دوران  برود.  به میدان 
استقلال به بهترین شکل ممکن تمام شد و 
بازیکنی که مغضوب هوادارها بود با به دست 
آوردن فضا و فرصت بازی، یکی از چهره های 
محبوب تیم لقب گرفت. وینفرد شفر اعتقاد 
زیادی به فرشید باقری داشت و این اعتقاد، 
برای استقلال کاملا مفید به نظر می رسید. 
فرشید در داربی 86 نیز یکی از کلیدی ترین 
نفرات تیم اش به شمار می رفت و سهم زیادی 
در پیروزی بزرگ استقلالی ها در این مسابقه 
العین، یک اشتباه  با  او در مسابقه  داشت. 
بزرگ انجام داد اما این اشتباه نمی تواند فصل 
ایده آل هافبک میانی استقلال را زیر سؤال 
ببرد. فرشید در هر ۴ مسابقه آسیایی باشگاه 
هر  به  است.  رفته  به میدان  تیم  این  برای 
جهت، هواداران پرشمار استقلال، امید زیادی 
به موفقیت در فصل آینده لیگ برتر دارند و 
یکی از کلیدهای این موفقیت »قطع« پای 

دلالیسم و اینگونه حواشی است.

استقلال و شفر؛ پروژه در حال پیشرفت است

مسیری که »باید« طی می شد

اخبار

حمله وحشیانه لیدرها در پایان بازی 
حساس لیگ یک

 
از دست رفتن پنالتی تیم نفت 

های  ثانیه  در  مسجدسلیمان 
مقابل  تیم  این  دیدار  پایانی 
بادران لحظه هایی باورنکردنی 
را در کنار زمین و در انتهای 

بازی خلق کرد که قطعا منجر 
به احکام شدید خواهد شد. پس 

بان  دروازه  اسلامی  مهدی  آنکه  از 
تیم بادران در لحظه ترک زمین اقدام به شادی کرد هواداران 
مسجدسلیمانی با پریدن از روی فنس ها قصد درگیری با بازیکنان 
بادران را داشتند اما تیم داوری و اعضای بادران با فراری سریع 

خود را از مهلکه دور کردند.

درگیری شدید در تمرین سپاهان به کتک 
 کاری کشید

سپاهان  گذشته  روز  تمرین  در 
برخی هواداران اعتراض شدیدی 

نسبت به عملکرد ستاره های 
این تیم داشتند و حتی کار 
برخی  فیزیکی  درگیری  به 
کشید.  مخالفان  و  موافقان 

بازیکنانی  با  برخی از هواداران 
همچون مهرداد محمدی، عزت الله 

مناسبی  برخورد  آقایی  سعید  و  پورقاز 
نداشتند و گویا حتی کار به درگیری فیزیکی هم رسیده است. 
در این باره سرپرست باشگاه سپاهان درگیری »شدید« را تکذیب 

کرده است.

 ایرانجوان به دسته دوم سقوط کرد
تیم بازیکن ساز ایرانجوان بوشهر 

بعد از کش و قوس های فراوان 
در فاصله یک هفته تا پایان 
شکست  با  یک  دسته  لیگ 
برابر مس رفسنجان به دسته 

دوم سقوط کرد

مهدی تیموری
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خبر

7 کاندیدای نهایی شهرداری تهران 
انتخاب شدند 

۷ کاندیدای نهایی شهرداری تهران در جلسه هم اندیشی شورای 
شهر انتخاب شدند.

به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از خبرگزاری ایلنا؛ در پنجاه و 
هشتمین جلسه شورای شهر تهران، برای انتخاب ۷ نفر کاندیدای 
شهرداری تهران از میان2۰ کاندیدا رای گیری به صورت مخفی 

انجام شد که اسامی کاندیداهای انتخاب شده به شرح زیر است:
محمود  لاری،  انصاری  ابراهیم  محمد  افشانی،  سیدمحمدعلی 
حجتی، سید محمود حسینی، پیروز حناچی، سمیع الله حسینی 

مکارم، حجت الله میرزایی.
بنابراین گزارش؛ ۷ کاندیدا دو هفته برای تنظیم برنامه عملیاتی 
فرصت دارند و روزهای یکشنبه و دوشنبه 16 و 1۷ اردیبهشت نیز 

برنامه خود را در صحن اعلام خواهند کرد.
18 اردیبهشت، 2 کاندیدای اصلی انتخاب و یکشنبه 2۳ اردیبهشت 

ماه شهردار تهران انتخاب و معرفی می شود.
علیخانی، عضو شورای شهر تهران در جمع خبرنگاران درباره نتیجه 
آرا گفت: آقای مکارم از میان بیست گزینه، بیشترین رای را آورد. 

این لیست قوی نبود و بیشتر از هر چیز یک رای حزبی بود.
وی در واکنش به این سوال که آیا منافع حزبی نسبت به منافع 
مردم در اولویت قرار گرفته گفت: این ممکن است نتیجه ای باشد 

که شما به آن رسیده اید.

واکنش اعضای شورا به عدم انتخاب 
هاشمی برای حضور در لیست 7 نفره 

عضو شورای شهر تهران گفت: شورا طالب آن بود که هاشمی در 
شورا بماند.

محمدجواد حق شناس در پنجاه و هشتمین جلسه شورای شهر 
تهران در رابطه با عدم انتخاب محسن هاشمی گفت: انتخابی که 
امروز برای ماندگاری او انجام دادیم، اهمیت آن حتی از انتخاب یک 

شهردار توانمند، پاکدست و کارآمد برای شهر تهران بیشتر است.
حق شناس ادامه داد: ما دو نکته را مدنظر داشتیم؛ اول پایداری و 
انسجام شورا و دیگری پایبندی به آرای میلیونی مردم تهران و از 

همین رو رفتن هاشمی به ضرر شورا بود.
میرلوحی هم با بیان اینکه نتایج آرا نشان داد این شورا طالب آن 
است که هاشمی در شورا بماند، گفت: این نتیجه نشان داد دوستان 
می خواهند آقای هاشمی را هر روز مستقیم در شورای شهر ملاقات 

کنند و این نشان دهنده علاقه ما به حضور مداوم ایشان است.
وی ادامه داد: متاسفانه برخی به این نظر اعضا توجه نداشتند و 
تصور کردند ما آقای هاشمی را از حیث توانمندی و صلاحیت ها 
انتخاب نکردیم اما اینطور نیست بلکه این رای گیری براساس 

تمایل اعضای شورا بود که ایشان در شورا بمانند.

خبر

»ایرانی« به ایران كوچک بازمی گردد؟ 
بر اساس شنیده هایی از منابع موثق »محمد تقی ایرانی« یکی از 

شانس های سکانداری شهرداری کرج محسوب می شود.
به گزارش دنیای هوادار، روند انتخاب شهردار در ایران کوچک 
همچنان ادامه دارد. این هفته نیز شورای شهر کرج برگزار نشد 
تا اعضا به اجماعی منطقی و قطعی در انتخاب شهردار برسند. 
بر اساس شواهد »محمد تقی ایرانی« فرماندار سابق شهرستان 
کرج  شهرداری  تصدی  برای  مطرح  گزینه های  از  یکی  کرج 

می باشد.
ایرانی که در دوران مدیریت خود خدمات ارزشمندی به کرج 
ارائه کرده است، جزو گزینه های مهم این دوره از انتخاب شهردار 
محسوب می شود. به نظر می رسد ایرانی خود نیز علاقه مند به 

بازگشت به ایران کوچک می باشد.
 می توان پیش بینی کرد با توجه به شناخت وی از مشکلات 
و شرایط کرج، این گزینه با اهداف اصلی شورای شهر مبنی 
بر انتخاب شهرداری بومی و مشرف به مسائل شهر منطبق 
می توان  دولت  بدنه  در  وی  فعالیت  به  توجه  با  می باشد. 
امیدوار به جذب کمک های دولتی وی برای مدیریت بهتر 

شهر کرج بود.
دکتر ایرانی متولد 1۳۴5 اهل شهرستان خرم آباد، از نیروهای 
شاخص اصلاح طلب و فرزند شهید است. وی از دی ماه 1۳92 
تا شهریورماه 1۳95 فرماندار کرج بود و پس از آن به عنوان 
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری خراسان شمالی 

منصوب شد.

تخریب 15 هزار متر دیواركشی غیرمجاز
در اشتهارد 

دادستان عمومی و انقلاب اشتهارد گفت که در راستای رأی قانون 
15هزار متر دیوارکشی غیرمجاز در عرصه ای به وسعت 2۰ هکتار 

تخریب شد.
به گزارش دنیای هوادار، به نقل از روابط عمومی دادگستری 
البرز، محمدرضا حق شناس دادستان عمومی و انقلاب شهرستان 
اشتهارد با اعلام خبر تخریب دیوارکشی غیرمجاز در این شهرستان 
گفت: در راستای رعایت ضوابط اجرایی، جهاد کشاورزی اشتهارد 
با هماهنگی انجام شده با رئیس دادگستری و در معیت نماینده 
دادستان شهرستان و با حضور عوامل انتظامی نسبت به قلع و قمع 

موارد تغییر کاربری غیر مجاز اقدام کردند.
وی افزود: این عملیات شامل 15هزار متر دیوارکشی غیرمجاز 
در عرصه ای به وسعت 2۰ هکتار بود که با رعایت مقتضیات 
زمانی و مکانی اراضی مشمول اعاده به وضع سابق و به چرخه 

تولید بازگشت.

اعضای شورای اسلامی  از  رئیس و جمعی 
محمدیان  عباسعلی  سردار  با  کرج  شهر 
فرماندهی انتظامی استان البرز دیدار کردند 
به  دوجانبه  تعاملات  توسعه  راهکارهای  و 
منظور ارتقای امنیت اجتماعی را مورد بحث 

و بررسی قرار دادند.
پایگاه  از  نقل  به  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
کرج،  شهر  اسلامی  شورای  رسانی  اطلاع 
در  کرج  شریف  مردم  نمایندگان  از  جمعی 
شورای اسلامی این کلانشهر با حضور در ستاد 
فرماندهی انتظامی استان البرز برای ساعاتی 
مهمان سردار عباسعلی محمدیان بودند و در 
خصوص دغدغه های مشترک به بحث و تبادل 
نظر پرداختند. طرفین بر توسعه همکاری ها و 
تلاش در راستای ارتقای امنیت اجتماعی و 
پاکسازی سطح شهر از حضور معتادین متجاهر 
و کمک به اردوگاه های اجباری درمان اعتیاد و 

تجهیز کلانتری ها تأکید کردند.

نبیونی،  با حضور محمد  که  دیدار  این  در 
عباس زارع، حسین محمدی، مهدی حاجی 
دشتگرد،  سارا  ایلیات،  اله  فرج  قاسمی، 
منصور وحیدی و اکبر سلیم نژاد از اعضای 
هر  پذیرفت،  صورت  کرج  شهری  پارلمان 
دیدگاه ها  بیان  به  مردم  نمایندگان  از  یک 
و نقطه نظرات خود در حوزه های مرتبط با 
ناجا پرداختند و ضمن ارج نهادن تلاش های 
سبزپوشان نیروی انتظامی برای ایجاد آرامش 
و امنیت در جامعه به ویژه در اغتشاشات اخیر، 
خواستار افزایش ضریب امنیت اجتماعی در 
جامعه، بهبود ارائه خدمات در کلانتری ها به 
مراجعین، افزایش گشت های سیّار در محلات 
پرخطر و رسیدگی مضاعف به امورات رفاهی 

کارکنان این نهاد خدوم شدند.
اعضای شورای اسلامی شهر کرج از امنیت 
بخش  سرمایه گذار  جذب  لازمه  عنوان  به 
خصوصی یاد کردند و با بیان اینکه نیروی 

انتظامی همواره در صف مقدم دفاع از امنیت 
و استقلال و کیان کشور ایستاده است، بر 
حمایت از اقدامات ستاد فرماندهی انتظامی 
تأکید  کلانشهر  این  در سطح  البرز  استان 
کردند و مقرر شد که این دیدارهای دوسویه 

تداوم داشته باشد.
سردار محمدیان فرمانده انتظامی البرز نیز 
اعضای شورای  از حضور  تشکر  و  تقدیر  با 
اسلامی شهر کرج در ستاد فرماندهی استان 
و  نماد  شهری  مدیریت  کرد:  اظهار  البرز، 
خاستگاه اراده مردم است و نمایندگان مردم 
می کوشند تا مشکلات و چالش های شهری 
به نحو احسن مرتفع شود و محیط شهری 
برای زندگی مرفه تر شهروندان مهیا گردد که 
در این راستا هرچه ضریب امنیت و آرامش 
مشارکت  سطح  و  روحیه  بر  شود،  بالاتر 

شهروندی نیز افزوده می شود.
فرمانده انتظامی در ادامه تصریح کرد: امنیت 

لازمه و پیش نیاز جوامع بشری است و بدون 
امنیت هیچ نعمتی شیرینی لازم را نداشته 
اسلامی  شورای  اعضای  از  بنده  ندارد،  و 
شهر کرج تقاضا دارم با تقویت حمایت ها از 
فرماندهی انتظامی البرز، فضای بهتری برای 
خدمت رسانی به شهروندان گرامی را ایجاد 
نمایند و در نهایت هدف غایی تمام نهادهای 
حداکثری  رضایت  جلب  نیز  خدمت رسان 

مردم به عنوان ولی نعمتان مسئولان است.
یادآور می شود شورای اسلامی شهر کرج همه 
ساله از محل ماده 16 مبالغی را در اختیار 
فرماندهی انتظامی البرز قرار می دهد تا در 
راستای تجهیز کلانتری ها، خریداری امکانات 
مورد نیاز و ارتقای آمادگی نیروهای عملیاتی 
هزینه کند که بی شک محصول نهایی این 
اجتماعی  امنیت  سطح  بهبود  همکاری ها 
و آرامش و کاهش تخلفات و مقابله موثر با 

مظاهر نا امنی خواهد بود.

 مدیرعامل شرکت بهره برداری متروی تهران 
و حومه از آمادگی کامل این شرکت برای ارائه 
خدمات مناسب به شهروندان و مسافران در 
زمان برگزاری سی و یکمین دوره نمایشگاه 

بین المللی کتاب تهران خبر داد.
به گزارش دنیای هوادار به نقل از مدیریت 
شرکت  الملل  بین  امور  و  ارتباطات 
بهره برداری راه آهن شهری تهران و حومه، 
با اشاره به برپایی  مهندس فرنوش نوبخت 
نمایشگاه کتاب در مصلی تهران گفت: قرار 
گرفتن دو ایستگاه مصلی امام خمینی )ره( 

در  شهیدبهشتی  ایستگاه  و  یک  خط  در 
در ضلع  تهران،  متروی  و سه  خطوط یک 
شده  سبب  تهران  مصلی  جنوب  و  شمال 
نمایشگاه  به  دسترسی  برای  راه  بهترین  تا 

بین المللی کتاب؛ استفاده از مترو باشد.
وی تصریح کرد: شرکت بهره برداری متروی 
تهران و حومه برای تسهیل تردد مسافران به 
مقصد نمایشگاه کتاب از طریق شبکه ریلی 
درون شهری، از روز چهارشنبه 12/۰2/1۳9۷ 
تا شنبه 22/۰2/1۳9۷ با استفاده حداکثری از 
نیروی انسانی و تجهیزات، تلاش می کند تا 

بهترین خدمات رسانی انجام پذیرد.
مدیرعامل شرکت بهره برداری متروی تهران و 
حومه با اشاره به کاهش فاصله حرکت قطارها 
در خطوط یک و سه مترو در زمان برگزاری 
نمایشگاه بین المللی کتاب گفت: در این ایام 
فاصله حرکت قطارهای خط یک هر ۴ دقیقه 

یکبار خواهد بود.
 نوبخت افزود: فاصله حرکت قطارهای خط سه 
در روزهای جمعه و تعطیل 12 دقیقه است که 
در ایام برگزاری نمایشگاه؛ فاصله حرکت قطارها 
به 9 دقیقه کاهش می یابد تا خدمات رسانی 

مطلوب تری را به شهروندان و مسافران محترم 
ارائه دهیم. 

در دیدار اعضای شورای اسلامی شهر کرج
با فرمانده انتظامی البرز تاکید شد؛ 

ارتقای امنیت اجتماعی 
و پاکسازی شهر از 

معتادین متجاهر

رئیس اورژانس اجتماعی کشور وضعیت ۳ کودکی 
را که در ماهشهر توسط پدر و نامادری شان شکنجه 

شدند، تشریح کرد.
رضا جعفری، رییس اورژانس اجتماعی کشور، در 
رابطه با آزار سه کودک توسط والدین در شهرک 
طالقانی شهرستان ماهشهر بیان داشت: در تاریخ 2 
اردیبهشت 9۷ طی تماس تلفنی مددکار بیمارستان 
در  تلفن 12۳  خط  با  ماهشهر،  بندر  شهرستان 

خصوص یک مورد کودک آزاری، بلافاصله تیم سیار 
اورژانس اجتماعی شهرستان ماهشهر جهت بررسی 
وضعیت کودکان آسیب دیده به بیمارستان اعزام شد.
وی افزود: بنا به اظهارات عموی بچه ها، این کودکان 
اکبر  علی  ساله،   8 البنین  ساله، ام   12 )فاطمه 
5 ساله( توسط پدر و نامادری مورد آزار و اذیت 
و شکنجه جسمی و روحی قرار گرفته اند و حتی 

به تغذیه و تحصیل کودکان نیز رسیدگی نمی شد.
رییس اورژانس اجتماعی کشور تاکید کرد که بنا 
بر گزارش حاصله، پدر کودکان دستگیر و با دستور 

قضایی در بازداشت است.
جعفری گفت: در حال حاضر عموی کودکان با 
کودکان  سرپرستی  شهرستان  دادستانی  حکم 
خود  عموی  منزل  در  و  است  گرفته  برعهده  را 
سکونت گزیدند و مددکاران بهزیستی ضمن انجام 
مداخلات تخصصی، از لحظه اطلاع رسانی تاکنون 
با دادستانی و خانواده ارتباط داشته و مشاوره های 

لازم توسط مشاوران بهزیستی صورت می گیرد.
رییس اورژانس اجتماعی کشور تاکید کرد که تیم 
اورژانس اجتماعی تا تعیین تکلیف نهایی کودکان 
پیگیری  را  موضوع  آن ها  کامل  ساماندهی  و 

خواهند کرد.

تشریح وضعیت ۳ كودكی كه شكنجه شدند

ایراد  رفع  با  اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان 
استفساریه ، مقرر کردند  به یک  نگهبان  شورای 
قانونی  مزایای  از  آتش نشانی  عملیاتی  مشاغل 

مشاغل سخت و زیان آور برخوردار شوند.
در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی، بررسی 
گزارش کمیسیون اجتماعی در مورد رفع ایرادات 
»الف«  بند  استفساریه  طرح  به  نگهبان  شورای 
تبصره 2 ماده ۷6 قانون تأمین اجتماعی در دستور 
کار صحن علنی مجلس قرار گرفت و به تصویب 

نمایندگان رسید.
موضوع این استفساریه به شرح زیر است:

که  آتش نشانی  عملیاتی  مشاغل  متصدیان  »آیا 
بیمه شده  تأمین اجتماعی و دارای روابط استخدامی 
غیرمشمول قانون کار با کارفرمایان خود هستند 
و از نظر محل، نوع و نحوه انجام کار و همچنین 
ماهیت سخت و زیان آور بودن شغل با مشمولان 

قانون کار، مشابه و یکسان هستند و کارفرمایان 
آنها )شهرداری ها( به منظور تأمین منابع مالی مورد 
نیاز اجرای این قانون بر اساس اجزای ۴ و 6 بند 
»ب« همین تبصره، مکلف به پرداخت چهار درصد 
مابه التفاوت حق بیمه مشاغل سخت و زیان آور به 
سازمان تأمین اجتماعی هستند، همانند مشمولان 
و  سخت  »مشاغل  عنوان  مشمول  کار،  قانون 
زیان آور« مقرر در بند »الف« تبصره 2 ماده ۷6 
قانون تأمین اجتماعی بوده و نیز از مزایای قانونی 
یا  می شوند  برخوردار  زیان آور  و  سخت  مشاغل 

خیر؟«.
در پاسخ این استفساریه آمده است: »بله؛ مشمول 
عنوان مشاغل سخت و زیان آور مقرر در بند »الف« 
تبصره 2 ماده ۷6 قانون تأمین اجتماعی بوده و نیز 
از مزایای قانونی مشاغل سخت و زیان آور برخوردار 

می شوند«.

آتش نشانی در زمره مشاغل سخت و زیان آور قرار گرفت 

در طرح جدید ترافیک وانت بار ها باید ۴ میلیون 
تومان برای دریافت طرح پرداخت کنند که این 
موضوع منجر به اعتراض اعضای این اتحادیه شده 

است.
 از ابتدای هفته صاحبان و رانندگان وانت بار ها و 
پیک های موتوری در اعتراض به نحوه تخصیص 
طرح ترافیک به اعضای این صنف مقابل اتحادیه 

تجمع کرده اند.
 در طرح جدید ترافیک وانت بار ها باید ۴ میلیون 
تومان برای دریافت طرح پرداخت کنند که این 
موضوع منجر به اعتراض اعضای این اتحادیه شده 
و در مصاحبه با رسانه ها اعلام کرده اند این افزایش 
قیمت هیچ منطقی ندارد.از طرف دیگر نمی توان 
به مشتری بابت این افزایش قیمت ۴۰۰ درصدی 

بیش از این فشار آورد.
باعث  این حوزه  انحصار در  از طرف دیگر بحث 
نگرانی شرکت های باربری و وانت بار ها شده است. 
وانت  دارندگان  به  تهران  ترافیک   و  حمل ونقل 
پیشنهاد داده برای اخذ تخفیف طرح ترافیک، زیر 
مجموعه یکی از 5 شرکت معرفی شده از سوی 
شهرداری شوند موضوعی که بحث انحصار برخی 

شرکت ها را به میان آورده است.

این درحالی است که مدارک ثبتی  این شرکت ها 
مبهم است؛ به طور مثال یکی از این شرکت ها 
که در سایت ادعا کرده خود همه نوع حمل و 
نقل اعم از هوایی و ریلی انجام می دهد شماره 
ثبت آن مشکل دارد طوری که هنگام وارد کردن 
شناسه صنفی در سامانه اتاق اصناف ایران این 
آرایشگاه  به  مربوط  و  خانم  به یک  متعلق  کد 
زنانه است یا یک شرکت دیگر نزدیک به شش 
سال است جلسه هیات مدیره تشکیل نداده و در 
روزنامه رسمی کشور نیز هیچ آگهی تمدید یا 

تغییری ندارد.
از سوی دیگر تفکیکی که بین وانت بارهای پلاک 
زرد و سفید برای تخصیص آرم طرح ترافیک اعمال 
باعث شده هم دارندگان خودرو و هم  نیز  شده 

شرکت های باربری به این موضوع اعتراض کنند.
شرکت های  تلفنی،  آژانس  صنف  اخیر  روزهای 
خصوصی تاکسیرانی، حمل و نقل و باربری سبک 
شهری با تجمع اعضای خود بار ها اعتراض خود 
را اعلام کرده اند طوری که سخنگوی دیوان عدالت 
اداری اعلام کرده اگر شکایتی از سوی این اصناف 
به آن سازمان واصل شود سریع آن را پیگیری 

خواهد کرد.

تجمع رانندگان در اعتراض به نحوه تخصیص طرح ترافیک 

هزار   ۳۰ امدادی  خودروهای  کنندگان  تعقیب 
تومان جریمه می شوند.

به گزارش دنیای هوادار، به نقل از مرکز اطلاع 
رسانی پلیس راهنمایی و رانندگی تهران بزرگ، 
گذاشتن  پا  زیر  بر  علاوه  که  تخلفاتی  از  یکی 
مقررات، جنبه غیراخلاقی نیز در آن مستتر است، 
راه ندادن و یا حرکت و تعقیب خودروهای امدادی 

به ویژه آمبولانس در حین انجام ماموریت است.
در زمانی که مصدوم و یا بیماری داخل آمبولانس 
باشد، در واقع امدادگران در داخل آمبولانس تمام 
سعی و تلاش خود را می کنند تا بیمار را در آن 
لحظات حساس به بیمارستان برسانند. در آن ثانیه 
های طلایی است که راننده آمبولانس از تمام ظرفیت 
ها و مهارت خود استفاده می کند تا آن مصدوم یا 
بیماری را که می تواند یکی از نزدیکان خود ما باشد، 

در کمترین زمان ممکن به بیمارستان برساند.
به  توجه  بی  رانندگان  برخی  کنید  تصور  حال 
صدای آژیر و چراغ های گردان، مسیر را برای عبور 
آمبولانس باز نمی کنند و یا با سرعت و فاصله بسیار 
نزدیک پشت سر آمبولانس حرکت می کنند که با 
کوچکترین کاهش سرعتی از سوی آمبولانس)در 
حالی که خودروی پشت سری، کاملا در نقطه کور 

راننده قرار دارد( احتمال برخورد بسیار زیاد است 
و این زمانی است که آن لحظات طلایی تبدیل به 

لحظاتی تلخ و تاریک می شود.
از  پیشگیری  برای  قانونگذار  که  است  رو  این  از 
تخلف  رانندگی  در  را  رفتار  این  حوادثی  چنین 
محسوب کرده و مبلغ ۳۰هزار تومان جریمه را 
برای رانندگان تعقیب کننده خودروهای امدادی 

در نظر گرفته است.

۳0 هزار تومان جریمه برای تعقیب كنندگان خودروهای امدادی 

مورد  در  اخباری  انتشار  اخیر  هفته های  در 
فیس  کاربران  شخصی  حریم  گسترده  نقض 
به  عمومی  افکار  توجه  جلب  باعث  بوک 
تخلفات فراوان این شبکه اجتماعی شده است. 
اما تنها فیس بوک در حال جمع آوری انبوهی 
به  انتقال آن  یا  از اطلاعات کاربران و فروش 

شرکت های ثالث نیست.
میزان اطلاعاتی که گوگل از هر کاربر جمع آوری 
آن  از  استفاده  با  که  است  زیاد  قدر  آن  می کند 
می توان 569555 هزار صفحه کاغذ آ۴ را پر کرد. 

اگر این تعداد کاغذ روی هم قرار بگیرند، ارتفاع کل 
آنها بالغ بر 58 متر خواهد شد.

جمع آوری این اطلاعات از طریق موتور جستجوی 
گوگل، خدمات نقشه گوگل، جی میل و یوتیوب 
صورت می گیرد. گوگل با استفاده از ابزار مختلف 
خود تقریبا همه چیز را در مورد کاربرانش می داند؛ 
از جمله اینکه آنها چه زمانی خانه را برای رفتن 
به محل کار ترک می کنند، چه زمانی به منزل 
می رسند، کجا می روند، روزانه از چه وسایل حمل و 

نقلی استفاده می کنند و غیره.

گوگل به ارتفاع 5۸ متر از هر كاربر اطلاعات جمع كرده است

سینماها از پرداخت عوارض به شهرداری معاف شدند 

امور  سازمان  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون 
سینمایی و سمعی بصری، با اشاره به تلاش های 
بلیت  عوارض  دریافت  لغو  از  سینمایی  سازمان 

سینما ها از سوی شهرداری ها خبر داد.
رمضانعلی حیدری خلیلی اظهار داشت: در پی 
پیگیری های مکرر انجمن سینماداران از سازمان 
سینمایی در این خصوص در این زمینه مذاکرات 
با وزارت امور اقتصاد و دارایی در سال 96 آغاز 
شد که خوشبختانه با مصوبه این وزارتخانه در 

خصوص لغو دریافت این مبلغ همراه شد.

وی افزود: طبق نامه ابلاغی به استناد ماده 52 
قانون مالیات بر ارزش افزوده از این پس قانون 
دریافت 5 درصد عوارض بلیت سینما ها موسوم 
مقررات  و  قوانین  سایر  و  عوارض  تجمیع  به 
خاص و عام مغایر مربوط به دریافت هرگونه 
مالیات غیرمستقیم و عوارض بر واردات و تولید 
کالا ها و ارائه خدمات لغو گردیده و برقراری و 
دریافت هرگونه مالیات غیرمستقیم و عوارض 
دیگر از تولیدکنندگان و واردکنندگان کالا ها و 

ارائه دهندگان خدمات ممنوع شده است.

»لودوویکو اینائودی« پس از سال ها مطالعه درباره 
تا در شب های  ایران شد  وارد  ایران، شنبه شب 
۴، 5 و 6 اردیبهشت ماه با مخاطبان ایرانی خود 

دیدار کند. 
اینائودی پس از حضور در تهران گفت: در حال 
اما  ندارم  سررشته ای  ایرانی  موسیقی  از  حاضر 
تنها چیزی که می دانم این است که کشور ایران 
خیلی  کشوری  ایران،  کشور  و  دارم  دوست  را 
وسیعی بوده که تمام تمدن ها از آنجا شروع  شده 

است به همین دلیل خیلی به ایران علاقه دارم و 
سعی می کنم حالا که به این کشور سفرکرده ام با 

موسیقی ایرانی هم آشنا شوم.
اینائودی به همراه ردی هاسا )چلو(، فدریکو مکوزی 
)ویولن(، فرانسسکو ارسوری )گیتار(، ریکاردو لاگانا 
)پرکاشن( و البرتو فابریس )باس( اعضای ارکستر 

پنج نفره اش به اجرا می پردازد.
علاقه مندان می توانند برای تهیه بلیت به سایت 

www.tik8.com مراجعه نمایند.

پیانیست یخ های قطبی وارد تهران شد

امكان استعلام آخرین مالک سیم كارت موبایل ممكن شد

سامانه اطلاع رسانی طرح رجیستری تلفن همراه 
از امکان استعلام آخرین مالک سیم کارت موبایل، 

خبر داد.
این سامانه اعلام کرد: موارد متعددی مراجعه به 
سامانه همتا ) سامانه  طرح ثبت تلفن های همراه( 
وجود داشته است که شخصی سیم کارت تلفن 
همراه را خریداری کرده ولی فروشنده، مالکیت 

تلفن همراه را به فرد خریدار انتقال نداده است.
hamta.( در حال حاضر این امکان در سامانه همتا

ntsw.ir( فراهم شده است که فرد خریدار پس از 

ورود به کارتابل خود، با ورود به بخش »وضعیت 
شناسه دستگاه «، پس از وارد کردن شناسه تلفن 
همراه مذکور، شماره سیم کارت آخرین مالک تلفن 
همراه را مشاهده کند تا بتواند با وی ارتباط گرفته 

و درخواست فرآیند انتقال مالکیت کند.
تنها درصورتیکه شناسه مذکور در کارتابل هیچ 
سیم کارتی نباشد، در این بخش قابل نمایش است 
و درصورتیکه این شناسه قبلا از طریق افزودن 
دستگاه وارد کارتابل شخص دیگری شده باشد، 
در این قسمت به هیچ عنوان قابل نمایش نیست.

تسهیلات متروی تهران و حومه برای بازدیدكنندگان نمایشگاه كتاب


